
 

ACTA JUNTA DE GOVERN 
 

DATA: 06/06/2022 HORA:17:00

LLOC: EN LÍNIA 

ASSISTENTS: 

● PRESIDÈNCIA: FERRAN SENENT I DOMINGO,  
● VICE-PRESIDÈNCIA: FRANCISCA HERRERO CUESTA 
● SECRETARIA: Mª BELÉN PIRÓ CAMPOS 
● TRESORERA: INÉS GUTIÉRREZ GONZÁLEZ 
● VOCAL: SONIA RUBIO ROMAGUERA 
● VOCAL: ANA SELVA SELVI 
● VOCAL: AMPARO FELIPE GALLARDO 
● GERENT: BARBARA ESPLUGUES (EN QUALITAT D’ASSESSORA) 

JUSTIFIQUEN ABSÈNCIA: 
● VOCAL: EVA REINA GIMÉNEZ, delega el vot en Sonia Rubio (vocal) 
 

DATA CONVOCATÒRIA: 01/06 /2022 

0. LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA JUNTA ANTERIOR 
1. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA CONDICIÓ DE COLꞏLEGIADES DE LES 

PERSONES QUE HAN PRESENTAT LA DOCUMENTACIÓ PRECEPTIVA 
2. APROVACIÓ, SI ESCAU,  DEL RECONEIXEMENT DE LA BAIXA COM A 

COLꞏLEGIADES DE LES PERSONES QUE HAN DEMANAT LA BAIXA 
VOLUNTÀRIA. 

3. APROVACIÓ, SI ESCAU, PRESSUPOST D'EMPRESA PER A NOVA WEB 
4. APROVACIÓ SI ESCAU,PRESSUPOST D'EMPRESA PER A REFORMA AULA 
5. APROVACIÓ SI ESCAU, PROPOSTA COLꞏLEGIADA REGNE UNIT 
6. APROVACIÓ SI ESCAU, NOU CONTRACTE FACTURACIÓ ASSESSORIA 

JURÍDICA JOAN COLOMER. 
7. APROVACIÓ SI ESCAU, AL ADHESIÓ AL CONVENI DE COLꞏLABORACIÓ PER 

A LA FORMACIÓ CONTÍNUA DE PROFESSIONALS DE L'ÀMBIT DE LA 
INFÀNCIA I ADOLESCÈNCIA, EN L'EXERCICI 2022. 

8. APROVACIÓ SI ESCAU,SOLꞏLICITUD REALITZADA PER ANTONIO 
MONTALBAN.  

9. INFORMACIÓ ACTIVITAT COLꞏLEGI 
10. INFORMACIÓ JUNTA DE GOVERN 
11. TORN OBERT DE PARAULA 



 

 
Reunits en sessió ordinària, en primera convocatòria, els membres de la Junta de Govern del 
Colꞏlegi Oficial de Treball Social de València, es procedeix a debatre els punts de l’ordre del 
dia proposats a la convocatòria de 2 de mayo.

0. LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA JUNTA 
ANTERIOR 

Els membres de la junta confirmen que han llegit prèviament l’acta de la Junta anterior que va ser 
remesa com a borrador, junt a la convocatòria d’aquesta reunió. 
Es procedeix a la presentació d’esmenes: 

● No es presenta cap 
Es procedeix a la votació: S’aprova l’acta anterior per unanimitat  

1. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA CONDICIÓ DE COLꞏLEGIADES DE 
LES PERSONES QUE HAN PRESENTAT LA DOCUMENTACIÓ 
PRECEPTIVA 

La Secretària proposa l’aprovació de tots el expedients de solꞏlicitud d’alta que compleixen els 
requisits arreplegats en el Reglament de Règim Intern. 
Es procedeix a la votació. S’aprova per unanimitat l’admissió com a colꞏlegiades del Colꞏlegi de 
Treball Social de València de les següents persones: 
 

     

Listado de altas 

3744  VGG 

3767  SCE 

3768  AOB 

3769  IMCA 

3770  JAMM 

3771  MTGG 

3772  NLD 

3773  AMMCJ 

3780  AGH 

3774  TCCR 

3775  RGE 

2274  AMA 

3776  ARM 



 

3777  NR 

3778  MGPM 

3779  SPD 

3781  VAB 

1008  IRV 

3782  MMM 

2066  MCL 

3783  LAD 

3784  LAA 

1517  VTG 

3786  VLG 

3787  LHD 

1697  MADP 

3789  PBS 

3790  MMC 

3791  AGS 

3792  PMCF 

 

30 

2. APROVACIÓ, SI ESCAU,  DEL RECONEIXEMENT DE LA BAIXA 
COM A COLꞏLEGIADES DE LES PERSONES QUE HAN DEMANAT 
LA BAIXA VOLUNTÀRIA. 

La Secretària proposa l’aprovació de tots el expedients que compleixen els requisits arreplegats en 
el Reglament de Règim Intern. 
Es procedeix a la votació. S’aprova per unanimitat l’admissió de la baixa voluntària com a colꞏlegiades 
del Colꞏlegi de Treball Social de València de les següents persones: 
 

Listado de bajas 

 

2473  JLG 

3321  MJGY 

3383  SMS 



 

133  PRR 

2883  MVP 

3184  MGDR (baja por traslado a Galicia) 

3092  AMM (baja por traslado a Valladolid) 

 

 
 

3. APROVACIÓ, SI ESCAU, PRESSUPOST D'EMPRESA PER A NOVA 
WEB 

PROPOSTA: 

Seleccionar i aprovar la contractació de l’empresa  per al disseny i posada en marxa de la nova 
web del COTSV 

DEBAT: 

Abans de començar Ana Selva demana excloure’s del debat i votació per tal d'assegurar la 
imparcialitat del mateix ja que té una relació de parentesc en una de les empreses que han 
presentat pressupost.  
 
S’informa dels diferents pressupostos presentats per un total de 5 empreses. El pressupostos 
tinguts en consideració són els següents: 

1. Siete y Media: 4.961€ 
2. Kipon: 6.897€ 
3. Andreoli: 8477.26€ 
4. Kubyka: 9534.8€ 

 
Es presenta document excel adjunt amb comparativa de preus i característiques tècniques de la web així 
com metodologia de treball. De la comparació de les diferents opcions cal destacar les següents 
consideracions:  
 
La major part de les empreses proposa realitzar una web en wordpress (mitjançant plugins amb les 
diverses funcionalitats i necessitats plantejades des del COTSV, que requereix una actualització permanent 
per garantir la seguretat i adaptar-se als constants canvis de wordpress.  
L’opció més innovadora i que presenta algunes diferències significatives és la de l’empresa Kubyka, que 
proposa realitzar una web feta a mesura a les nostres necessitats i que, ja que no s’utilitza un sistema 
preconstruit (com sí fa wordpress) permet tindre major seguretat (no usa codi obert) i major adaptabilitat als 
canvis tecnològics que apareixen. D’altra banda permet la creació d’una intranet per col.legiades completa, 
amb perfil amb dades personals, documentació, pagaments, cursos, etc i que permet, fins i tot, triar 
temàtiques d'interès de les què obtindre una informació específica. També permet la creació d’una agenda 
pròpia (es pot emprar google calendar o crear un calendari específic) i una newsletter també creada a 
mesura que podrà ser enviada en les dues llengües, així com també amb temàtiques específiques.  
D’altra banda, l’’empresa informa de que la corba d'aprenentatge es reduïda i la tasca per alimentar la web 
també, el que suposaria un estalvi en el temps destinat per part de les treballadores del COTSV a la web i 
un increment de l’efectivitat de la mateixa. No estableix preu de manteniment per què garanteixen no serà 
necessari, ja que tan sols s’hauria de pressupostar els canvis en la estructura de la web o dels seus 



 

apartats. Per finalitzar cal destacar que garanteixen una major velocitat de descàrrega i inclou serveis que 
en aquests moments estan contractats amb altres empreses (per exemple: newsletter amb mailchimp) així 
com estalvi a llarg termini en manteniment, servidor, etc

CONCLUSIÓ: 

Es valora per part de la junta la importància d’obtindre una web de qualitat i durabilitat a llarg termini, que 
facilite el treball de l’equip tècnic al mateix temps que oferisca nous serveis i funcionalitats a les persones 
col.legiades, per tant, la proposta de contractació és amb l’empresa Kubyka, 
 

VOTACIÓ: 

● a favor: 7 
● en contra: 0 
● abstencions: 1 

ACORD: 

S’acorda per majoria contractar amb l’empresa Kubyka el desenvolupament del nou Web. 

4. APROVACIÓ SI ESCAU,PRESSUPOST D'EMPRESA PER A REFORMA 
AULA 

PROPOSTA: 

Aprovar el pressupost de l’empresa EME,EME, que figura com a document annex,  ja que és el més 
econòmic i es comprometen a iniciar a principi de juliol i en una setmana tota l’obra estaria realitzada, 
pendent de la instalꞏlació de les portes correderes, que des del moment en què s’ accepte el pressupost 
romandran 3-4 mesos en fabricar-les. 

DEBAT: 

Donat que és la millor proposta no hi ha lloc a debat 

CONCLUSIÓ: 

____ 

VOTACIÓ: 

● a favor: 8 
● en contra: 0 
● abstencions: 0 



 

ACORD: 

S’acorda per unanimitat aprovar el pressupost de l’empresa EME,EME. 

5. APROVACIÓ SI ESCAU, PROPOSTA COLꞏLEGIADA REGNE UNIT 

PROPOSTA: 

Aprovar la propuesta de re-colꞏlegiació d’acord al protocol que figura com a document annex en 
referència a colꞏlegiats i colꞏlegiades que han abandonat temporalment l’Estat Espanyols i deixen 
d’estar colꞏlegiats temporalment però poden tornar.

DEBAT: 

Arran de la solꞏlicitud d’una colꞏlegiada que està treballant temporalment al Regne Unit i no volia 
donar-se de baixa definitivament per continuar tenint contacte amb el colꞏlegi ens plantegem una 
figura que fins ara no havia estat contemplada al reglament de règim interior. 
En aquest cas, si la colꞏlegiada es dona de baixa per estar a l'estranger, li podem oferir la re-
colꞏlegiación quan torne, recuperant el seu número i abonant una quota simbòlica de 5€, en lloc 
de pagar la matrícula completa com es feia fins ara. 
mentrestant pot rebre el butlletí d’informació però no es beneficiaria de cap privilegi de 
colꞏlegiada. 

CONCLUSIÓ: 

La figura de la re-colꞏlegiació pot ser un incentiu per a tornar a colꞏlegiar-se en el cas de persones 
que temporalment s'han de donar de baixa per raons justificades.

VOTACIÓ: 

● a favor: 8 
● en contra: 0 
● abstencions: 0 

ACORD: 

S’acorda per unanimitat aprovar la re-colꞏlegiació amb les condicions exposades 

6. APROVACIÓ SI ESCAU, NOU CONTRACTE FACTURACIÓ ASSESSORIA 
JURÍDICA JOAN COLOMER. 

PROPOSTA: 



 

Aprovar la nova forma de tarifació i facturació de les assessories jurídiques 

DEBAT: 

Donat l’augment de consultes amb les dues assessories jurídiques, els hem proposat canviar la 
forma de facturació, passant a una tarifa plana que siga totes els mesos la mateixa, en lloc de 
pagar per consulta realitzada. 
Es proposa també realitzar activitat informatives grupals, inclús webinars explicant les demandes 
més recurrents. 
 

CONCLUSIÓ: 

Donat que pot suposa un benefici per al colꞏlegi, a més d’una gestió més eficaç d’estos contractes 
de serveis externs es considera convenient aprovar la proposta.

VOTACIÓ: 

● a favor: 8 
● en contra: 0 
● abstencions: 0 

ACORD: 

S’acorda per unanimitat  aprovar la proposta. 

 

7. APROVACIÓ SI ESCAU, AL ADHESIÓ AL CONVENI DE COLꞏLABORACIÓ 
PER A LA FORMACIÓ CONTÍNUA DE PROFESSIONALS DE L'ÀMBIT DE 
LA INFÀNCIA I ADOLESCÈNCIA, EN L'EXERCICI 2022. 

PROPOSTA: 

Aprovar l’adhesió al conveni de colꞏlaboració per a la formació contínua de professionals de 
l’àmbit de la infància i adolescència, en l’exercici 2022 que figura como documentació annexa a la 
convocatòria de junta de govern. 

DEBAT: 

__________ 

CONCLUSIÓ: 

___________ 



 

VOTACIÓ: 

● a favor: 8 
● en contra: 0 
● abstencions: 0 

ACORD: 

S’acorda per unanimitat aprovar l’adhesió al conveni de colꞏlaboració per a la formació contínua de 
professionals de l’àmbit de la infància i adolescència, en l’exercici 2022  

8. SOLꞏLICITUD REALITZADA PER ANTONIO MONTALBAN.  

 

PROPOSTA: 

Debatre el contingut de la solꞏlicitud realitzada per el treballador social Antonio Montalban 

DEBAT: 

Aquest treballador social vol denunciar davant el colꞏlegi 2 situacions que ell conside vulneració 
de drets de la ciutadania, com són: 

● la inatenció de la ciutadania en l’oficina de la Seguretat Social a Sagunt 
● I l’endarreriment de vora 2 anys en el reconeixement del grau de minusvalidesa 

Hi ha informacions contradictòries davant d’aquesta situació que entenem que sobrepassa la 
competència del colꞏlegi. No obstant ens comprometem a analitzar la situació amb deteniment. 
En tot cas, considerem que s’hauria de derivar als interessats a posar una queixa davant del 
Síndic de Greuges. 

CONCLUSIÓ: 

Es proposa contestar per escrit a aquest treballador social en aquests terminis. 

VOTACIÓ: 

● a favor: 8 
● en contra: 0 
● abstencions: 0 

ACORD: 

S’acorda per unanimitat . 



 

9. INFORMACIÓ ACTIVITAT COLꞏLEGI 
● ESCOLA D’ESTIU:  

han començat les inscripcions i s’ha confirmat l'assistència d’autoritats com ara: el president 
de la Mancomunitat i algunes Directores Generals. 
Es considera convenient que el colꞏlegi no es tanque completament per aquesta activitat i per 
això es deixa el servei d’informació administrativa operatiu en la seu. 

● CONVENI FORMACIÓ IVAFIQ 
Es posarà en marxa una vegada es signe, no abans. 

● 40 ANYS COTSV 
En febrer de l’any vinent cumplirem 40 anys del COTSV i hem de pensar en com fer visible 
esta celebració. Es proposa que: 

● es faça una publicació dels 40 anys 
● que es demane posar-li nom a un carrer de valència 
● Que es cree una marca com a segell dels 40 anys que es faça servir en totes 

les publicacions del colꞏlegi 
● MODIFICACIÓ LLEI SS.SS. (2020) 

Es va a informar a totes les colꞏlegiades de la modificació que obliga a cobrir totes les places 
de treballadora social avanç de 10 dies.

10. INFORMACIÓ JUNTA DE GOVERN 

● REUNIÓ IVAFIQ 
Ens varem reunir amb el director de l’IVAFIQ per a plantejar les nostres alꞏlegacions enfront 
del projecte de decret de tipologies. 
Vam obtindre el seu compromís de revisar-les amb cura i especialment les referides a les 
ratios professionals 

● CONGRÉS ESTATAL 
Es valora el contingut desenvolupat al congrés com certamen feble respecte de les 
expectatives generades i l’organització com molt decebedora. 
Considerem necessari poder hacer una avaluació amb el Conselll General pel tracte 
institucional que vam rebre. 

● PROPOSTA D'ESTRUCTURA COLꞏLEGIAL 
La secretaria proposa fer una reunió periódica per avaluar el desarrollo del pla de govern. 
Podria ser el 9 de juliol. 

● PROYECTO AGENDA 2023 
Es farà una reunió amb Castelló per avaluar el projecte d’agenda conjunta 2023. Es proposa 
que el mes de febrer es dedique a l’aniversari del COTSV. 

● INTERCOLEGIAL 
Está pendent la data de la reunió i es proposa que es deixe per a setembre 

● JUNTA GOBIERNO NUEVA COTS ALICANTE 
Hem d’enviar una salutació de benvinguda per a la nova Junta de Govern d’Alacant 

● REUNIÓ BURJASSOT 



 

Es va mantindre una reunió (amb la colꞏlaboració de CC.OO) amb les professionals afectades 
per la demanda contra el procés selectiu de l’Ajuntament de Burjassot, oferint el recolzament 
del colꞏlegi a totes elles. 

● REUNIONS PENDENTS  
○ el sexólogo de la unidad de cambio de sexo ha pedido una reunión con la 

presidència 
○ Sandra Melchán quiere reunirse para hablar del ejercicio libre de la profesión, 

pero no lo ha solicitado por escrito 
● COMISIONADO SALUD MENTAL ADICCIONES 

○ Se ha solicitado el nombramiento de un representante de los profesionales del 
ámbito social 

○ Se ha hecho una recopilación de aportaciones al proceso de participación de 
la estrategia valenciana de salud mental y adicciones 

11. TORN OBERT DE PARAULA 

No hi ha cap 
 
Sense més assumptes a tractar, s'alça la sessió a les 20.05 h. De tot el tractat, així com dels 
assistents i els acords adoptats, jo com a Secretària en dono fe, amb el vistiplau de la 
Presidència. 
 

A València a  6  de juny de 2022 
 
 


